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Nieuwsbrief nr. 32

Schuersvrienden en vriendinnen,

Het uitbrengen van de Nieuwsbrief aan het einde van het vorige jaar is goed 
ontvangen door zowel de schrijvers als de leden. In overleg met betrokkenen is 
daarom besloten om de Nieuwsbrief ook dit jaar weer in november uit te 
brengen.

WWe begonnen het schuersjaar 2023 met een zeer geslaagde schuersavond in 
zaal Steak’m op zaterdag 7 januari. We wisten toen nog niet dat dit ook een 
gedenkwaardige schuersavond zou worden doordat dit gelijk de laatste keer 
op deze locae zou zijn. Vanaf de eerste schuersdag was dit de locae waar 
vele leden zijn gehuldigd en waar wij fijne (schuers)feesten hebben gevierd.

De avond begon tradioneel met een lichtjesoptocht door de kern Nieuw-Dijk 
en een gebedsdienst in het voormalige kerkgebouw.

VVervolgens werden een flink aantal jubilarissen gehuldigd die 25, 40, 55 of 60 
jaar lid waren van onze vereniging. Als klap op de vuurpijl werd Piet Derksen 
extra in het zonnetje gezet omdat hij 75 jaar lid is. Piet is de eerste jubilaris die 
de 75 jaar hee volgemaakt in de geschiedenis van St. Antonius. Een delegae 
van de Gelderse Schuersfederae was aanwezig om Piet te onderscheiden met 
de gouden kroon.

JanJan Driessen werd op deze avond benoemd tot erelid, vanwege zijn verdiensten 
voor de schuerij, waaronder derg jaar als kanonnier.

Op zondag 15 april nam onze schuerij deel aan de kringdag bij schuerij de 
Eendracht in Nieuw-Wehl.

Op 15, 16 en 17 juli werd het jaarlijkse schuersfeest gevierd. Het was weer een 
prachg feest, met als hoogtepunt de wedstrijden op maandag om het 
kkoningschap. Eerst werd afscheid genomen van de oude koningsparen, waarna 
de strijd om het koningschap losbarse. Toen de kruiddampen waren opgelost, 
bleken Arjan Terhaerdt bij het schieten, Vincent Vierwind bij het ringsteken en 
Cas Jansen bij de jeugd als sterksten uit de bus te komen en werden tot koning 
van de schuerij gekroond.

NieuwNieuw dit jaar was de organisae van de feestmorgen voor de senioren. Het 
werd een groot succes, niet alleen vanwege het grote aantal deelnemers, maar 
vooral ook door de gezelligheid en de voortreffelijke organisae. Hulde aan de 
iniaefnemers en gefeliciteerd met dit grote succes. Zeker voor herhaling 
vatbaar.

Op zondag 3 september namen we deel aan de Federaedag bij Willem Tell in 
Silvolde.

HHet programma voor het nieuwe schuersjaar 2024 vinden jullie verderop in 
deze Nieuwsbrief. Mede namens Dorus Jansen wens ik jullie veel leesplezier en 
een grandioos schuersjaar 2024.

Henk Egging, redacteur nieuwsbrief

AAN DE LEDEN VAN SCHUTTERIJ ST. ANTONIUS NIEUW-DIJK

Nieuw-Dijk, november 2023



VAN UW VOORZITTER

Beste Schuersvrienden en vriendinnen,

Wat hebben we weer een prachg schuersjaar met z'n 
allen mogen beleven. We begonnen zoals gewoonlijk 
met onze Schuersdag, waarbij de hoogtepunten het 
75-jarig jubileum van Erelid Piet Derksen en de 
benoemingbenoeming van Jan Driessen tot Erelid waren! In april 
waren we te gast bij Schuerij De Eendracht in Nieuw 
Wehl voor de Kringdag Monerland. Hier hebben we 
goed gepresteerd en diverse eerste prijzen mee terug 
naar Nieuw-Dijk genomen. Ook hebben we ons later die 
maand laten zien jdens Koningsdag, waar vele 
kindekinderen met versierde fietsjes en karren achter de 
Schuerij aan liepen.

HHet Schuersfeest was weer vertrouwd en ontzeend 
gezellig. Voor het eerst was er op maandagochtend het 
Seniorenschuersfeest, waar veel belangstelling voor 
was. Velen van de aanwezigen hadden we al jaren niet 
meer in onze tent gezien. Dank aan alle vrijwilligers die 
dit mogelijk hebben gemaakt. Dit is zeker voor 
herhalingherhaling vatbaar. De wedstrijden verliepen goed, re-
sulterend in een paar prachge Koningsparen en een 
Jeugdkoning.

Helaas moesten we, toen alle kinderen van het kinder-
schuersfeest in de tent waren, afscheid nemen van 
Bets en Wilma. Beide dames hebben zich jarenlang in-
gezet op maandagochtend, zodat ouders gezellig een 
drankje konden doen en de wedstrijden konden volgen. 
Gelukkig zijn er jonge opvolgers opgestaan die dit de 
komende jaren voortzeen. Veel succes!

Na de prijsuitreiking op maandagavond hadden we nog 
een mooi moment: Joop Derksen werd bevorderd tot 
Kapitein, zeer verdiend Joop, nogmaals gefeliciteerd!
Helaas was er op dinsdag weer geen animo om het vat 
leeg te maken, dus zal dit volgend jaar niet meer in het 
programma worden opgenomen.

InIn september waren we bij de Federaeve Schuersdag 
bij Willem Tell in Silvolde. Helaas was de opkomst mini-
maal in veel seces. Dit kunnen en moeten we in de 
toekomst beter doen als grootste Schuerij van Didam.
Het Bielenmantreffen in oktober bij Schuerij de 
Wilhelmina in de markthal van Didam was goed 
georganiseerd en erg gezellig, misschien zelfs iets te 
gezellig! Helaas geen prijzen voor onze mannen.

Terwijl ik dit verslag maak, is het erg onrusg in ons 
dorp vanwege de verkoop van zalencentrum Steak’m, 
dat verbouwd zal worden voor de opvang van 
oorlogsvluchtelingen uit Oekraïne. Als bestuur van de 

Schuerij nemen we hier geen standpunt over in omdat 
iedereen zijn eigen mening hierover hee. Als gevolg 
van de verkoop zal onze Schuersdag in 2024 niet meer 
bij Steak’m kunnen worden gevierd. Gelukkig kunnen 
we op 6 januari 2024 terecht bij Juffrouw Tok. Hiervan 
volgt het programma nog op een later moment.

BekijkBekijk ook de Schuerskalender voor volgend jaar en 
noteer de data van verschillende evenementen alvast in 
uw agenda, zodat we er met z'n allen weer een 
geweldig jaar van kunnen maken.

Ik wens u allen hele fijne Kerstdagen en een goed, maar 
vooral gezond 2024.

HansHans Berendsen, Voorzier Koninklijke R.K. Schuerij 
St. Antonius Nieuw-Dijk
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HET SCHUTTERSPROGRAMMA VAN 2024

•   6 januari 2024
   
•   15 januari 2024

•   11 maart 2024

•   24 maart 2024

•   12 april 2024

••   20 april 2024

•   21 april 2024

•   9 juni 2024

•   23 juni 2024

•   30 juni 2024

•   7 en 8 juli 2024

•   30 augustus en 
      1 september 2024

•   4 oktober 2024

•   19 oktober 2024

•   26 oktober 2024

•   27 oktober 2024

Schuersdag

Pasavond bij Jan Gieling, Bosstraat 74 Nieuw-Dijk

Funconarissenoverleg

Gelders Kampioenschap Vendelen Indoor, 
St. Marnus Greffelkamp

Voorjaarsvergadering

KledinKledingace
 
Kringdag Monerland, Antoniusgilde ‘s-Heerenberg

Kringdag Rijk van Nijmegen/de Betuwe, Schuers-
gilde St. Sebasanus Gent

Schietwedstrijden

Jaarvergadering

Schuersfeest

Europees Schuerstreffen, Mondsee (Oostenrijk)

Najaarsvergadering

Bielemantreffen

Kledingacè

Marketentsterstreffen Schuersgilde Excelsior
Lobith
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VAN UW SECRETARIS

Beste Schuersvrienden en vriendinnen, beste leden,

2023 was een jaar met veel verschillende aspecten voor 
mij. Wat betre de Schuerij was het echter een relat-
ief rusger jaar dan de voorgaande jaren.

Samen met Hans heb ik ons Café Cafetaria en Slijterij de 
Viersprong geopend. Daar zijn behoorlijk wat uren in 
gaan zien, maar het resultaat maakt ons enorm trots. 
We hebben al enkele Schuerij-bijeenkomsten (waar-
onder funconarissenoverleg en ledenvergaderingen) 
in het café georganiseerd. Het is goed om te horen dat 
iedereen hier enthousiast over is en het is fijn dat we 
dedeze ruimte beschikbaar kunnen stellen, niet alleen 
voor de Schuerij maar voor alle verenigingen in 
Nieuw-Dijk. We willen de mogelijkheid bieden om 
evenementen of bijeenkomsten binnen de dorpskern te 
organiseren.
Na een mooie Schuersdag in januari met prachge 
huldigingen van diverse funconarissen, verliep het 
secretariaat van de Schuerij dit jaar redelijk soepel.

Het Schuersfeest in de zomer is natuurlijk elk jaar een 
drukke periode voor iedereen binnen de organisae. 
Mijn taken liggen vooral in de voorbereidingen en 
jdensjdens de vergaderingen, met als nieuw aandachtspunt 
de seniorenbijeenkomst op maandagochtend. Deze 
bijeenkomst was een iniaef van vier vrijwilligers. Ze 
hebben een strakke en goed georganiseerde 
bijeenkomst neergezet die zeker volgend jaar een 
vvervolg zal krijgen. Als we de signalen goed oppikken, 
zal de opkomst zelfs veel groter zijn dan dit jaar. Het 
wordt een extra aandachtspunt op de checklist en in de 
voorbereidingen voor het Schuersfeest, maar 
absoluut een mooie en waardevolle toevoeging!

DeDe uitnodigingen voor de jubilarissen jdens onze aan-
komende Schuersdag in 2024 zijn vorige week verstu-
urd. Komende maand zal ik de inschrijvingen voor de 
Kringdag Monerland op 21 april en de Kringdag Rijk 
van Nijmegen/de Betuwe op 09 juni 2024 indienen bij 
de Federae. Onze focus verschui dus alweer naar 
2024!
OpOp 11 maart 2024 staat het Funconarissenoverleg 
weer op de agenda. De subsidieaanvraag voor 2024 bij 
de gemeente voor onze vereniging is ingediend en al 
toegekend. We zijn klaar voor 2024.
Ik wens jullie alvast mooie feestdagen en een gezond en 
voorspoedig 2024 toe, waarin we samen met iedereen 
in de vereniging weer mooie momenten mogen 
belbeleven!

Maarten Kroessen, Waarnemend secretaris 
Koninklijke R.K. Schuerij St. Antonius Nieuw-Dijk
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VAN UW PENNINGMEESTER

Beste schuersvrienden en vriendinnen,

Met genoegen stel ik me aan jullie voor in deze nieuws-
brief van onze prachge schuerij. Enkele maanden 
geleden ben ik toegetreden tot het bestuur en na de 
najaarsvergadering van 3 november heb ik de rol van 
penningmeester overgenomen van Mark van de 
Waterlaat. Gelukkig blij Mark in het bestuur, zodat we 
een soepele overgang kunnen verzekeren. In mijn 
eerste maanden heb ik al ervaren dat ik ben beland in 
een fijne, enthousiaste groep die met veel plezier en 
inzet samenwerkt en elkaar aljd wil helpen.

VVoor wie mij (nog) niet zo goed kent, mijn naam is 
Patrick Bosch, 32 jaar oud, en woon al 3 jaar samen met 
mijn vriendin Esther aan de Sportstraat in Nieuw-Dijk. Ik 
werk als Project Coördinator ICT bij Rensa Family Com-
pany in Doenchem.

Ik kan met trots zeggen dat ik uit een echte schuers-
familie kom en ben opgegroeid met de schuerij. Mijn 
vader is al vele jaren acef als bieleman en mijn broert-
je is kanonnier. Ook andere familieleden zijn acef in 
verschillende seces binnen de schuerij. Als kleine 
jongen begon ik als jeugdvendelier en de afgelopen 14 
jaar heb ik als schuer meegelopen. Ik heb ook jar-
enlangenlang geholpen met het bouwen van de schuersboog 
bij de groep van Idiaal, voorheen op Porredarp bij mijn 
opa Jan thuis aan de Melderstraat.

Mijn eerste schuersfeest als bestuurslid heb ik al 
achter de rug en wat was dat een geweldig feest weer! 
Zo ben ik tradiegetrouw als nieuw bestuurslid 
opgehaald door de reveilleploeg en hebben we een erg 
gezellige nacht gehad met de nodige borreltjes en veel 
gelach. Ik hoop dat we als schuerij nog veel mooie 
acviteiten kunnen beleven in de toekomst.

Ik zie het als mijn taak om deze al gezonde vereniging 
gezond te houden in een jd waarin alles duurder 
wordt, en daar ga ik me dan ook volledig voor inzeen.

MocMocht je meer willen weten over mij, dan kun je me 
aljd aanspreken. Ik sta open voor jullie vragen, 
suggeses en ideeën.

Met vriendelijke groet,

Patrick Bosch Penningmeester 
Koninklijke R.K. Schuerij St. Antonius Nieuw-Dijk
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VAN DE LEDENADMINISTRATIE 

Beste schuersvrienden,

Nadat ik stopte als bestuurslid jdens schuersfeest 
2022, heb ik de werkzaamheden van de 
ledenadminiledenadministrae nog wel jdelijk voortgezet tot eind 
oktober 2023. Op maandagavond 30 oktober jl. heb ik 
de ledenadministrae officieel overgedragen aan Mark 
van de Waterlaat. Hij gaat deze taak voortzeen. 
Inmiddels hee Mark het Penningmeesterschap 
overgedragen aan Patrick Bosch, de nieuwe penning-
meester. Heel fijn dat na een aantal jaar, hier een 
opvolger voor is gevonden. 

Mijn doel van het afgelopen jaar was om de 500 leden 
te passeren. Helaas is dit op 5 leden na net niet gelukt. 
Al met al een prachg aantal leden voor onze Schuerij. 
St. Antonius en wederom een record van de afgelopen 
jaren. Een mooie uitdaging voor Mark om het ronde 
getal van 500 te gaan passeren de komende jaren.

TijdensTijdens de afgelopen jaren heb ik mijzelf met passie in-
gezet om het ledenbestand stabiel te houden en het 
met de jd mee te laten gaan. Zo hebben wij jaren terug 
met een aantal bestuursleden gezorgd voor het autom-
asche incasso systeem. Precies op jd, want toen 
kwam Covid-19. 

Om jullie als leden goed op de hoogte te kunnen 
houden is het doorgeven van wijzigingen in 
bijvoorbeeld NAW-gegevens of emailadressen heel erg 
belangrijk. Stuur AUB een mail naar 
ledenadministrae@stantonius.nl met de wijzigingen!

Graag wil ik Mark van de Waterlaat heel veel succes 
wensen met zijn nieuwe funce van 
ledenadminiledenadministrateur. 

Ook wil ik jullie nogmaals bedanken voor alle steun en 
vertrouwen jdens de periode dat ik in het bestuur 
mocht zien en de ledenadministrae voerde. 

Het schuersbloed stroomt even wat langzamer, maar 
is zeker niet weg!

Remco Derksen, Ledenadministrae 
Koninklijke R.K. Schuerij St. Antonius Nieuw-Dijk
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Totaal aantal leden:     495

Nieuwe leden:        20

Herintreders:        12

Contant betalende leden: 53
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NIEUWS VANUIT DE MAJORETTES

Als majoreegroep hebben wij weer meegedaan aan 
een heleboel evenementen en wedstrijden.

In juli was er het schuersfeest waarbij wij op 
verschillende dagen hebben meegelopen en 
opopgetreden. Het hoogtepunt hierbij was toch wel het 
gezamenlijke optreden met de andere majorees uit 
Didam. Tijdens het schuersfeest werden ook 3 van 
onze meiden gehuldigd. Iris en Indy zijn 10 jaar lid en 
Audrey 5 jaar. Wij hopen jullie nog lang bij ons te zien en 
hier nog wat jaren aan toe te voegen.

NaNa het schuersfeest was het jd om te genieten van 
een welverdiende vakane. Lang zaten we niet sl, 
want de trainingen werden al snel weer gestart voor de 
federaeve schuersdag in Silvolde. Hier hebben alle 
dames en onze heer hun beste beentje voorgezet 
jdensjdens de mars en de danswedstrijd. Het harde werken 
werd beloond met een 1e prijs voor de jeugd en een 2e 
prijs voor het junioren duo Renske en Audrey.

DeDe twee trainingen daarna stonden in het teken van de 
komende bondswedstrijd in Wezep. Voor een aantal 
jeugdleden was dit ook de eerste keer dat ze mee 
zouden doen met een indoor majoree/twirlwedstrijd. 
Ontzeend spannend natuurlijk, maar iedereen hee 
genoten. We stonden met 3 shows op de vloer en 
hebben ons van onze beste kant laten zien. De volgende 
prijprijzen hebben we mee mogen nemen naar Nieuw Dijk: 

• 2e prijs jeugdteam
• 1e prijs junioren showtwirl team
• 2e prijs junioren ensemble

Onze junioren namen deel aan de Twirl-wedstrijden in 
Apeldoorn op 21 oktober, in de hoop zich te 
kwalificeren voor de Provinciale Kampioenschappen. 
Hoewel ze hard hebben gewerkt, hebben ze helaas het 
kampioenschap niet behaald. Desondanks zijn we 
enorm trots op hun inzet. Volgende keer beter!

De jeugd zal weer te zien zijn jdens de jeugd-
pronkzing en jdens de schuersavond in januari.

Hopelijk tot dan!
LiLiefs van de majorees
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NAMENS DE TROMMELGROEP

We hebben afscheid genomen van Lois Hageman. Fijn 
dat je het trommelen hebt geprobeerd. Wie weet hoe 
het in de toekomst gaat; je bent aljd welkom.
Dan willen we graag een nieuw  lid aan u voorstellen:

Hoi,Hoi, ik ben Len Dertksen en ben 12 jaar oud. Sinds de 
schoolvakane ben ik begonnen met trommelen. Het 
leek me erg leuk om mee te lopen met de trommelaars 
van de schuerij. In Didam meedoen leek me in eerste 
instane niets, omdat niemand van mijn familie daarbij 
betrokken is. Ik heb lang getwijfeld of ik wilde gaan 
trommelen, omdat vendelen me ook aansprak. Maar ik 
vondvond wedstrijden met vendelen te veel, vooral omdat ik 
al veel jd besteed aan voetbal, school en afspreken 
met vrienden. Dus koos ik uiteindelijk voor trommelen. 
Ik geniet ervan en doe mijn best om in het nieuwe jaar 
mee te lopen met de schuerij.

Gehuldigd jdens het schuersfeest:

Merel van de Waterlaat en  Eva Wiendels

WIST JE DAT

• Onze Voorzier Twan Kruis een halve Abraham is ge-
worden?

• Erik Bolder een trotse pappa is van Daan?

• We begeleidden voor het tweede jaar de schuerij in 
Giesbeek op maandagavond jdens hun koningen inha-
len. Het was een heel gezellig feest samen.

• Bij een inbraak in Meikever is gelukkig niets met onze 
trommen gebeurd. Bedankt dat je alles hebt laten 
staan.

BenBen je 7 jaar of ouder en heb je interesse om bij de 
trommelgroep te gaan? Je bent van harte welkom!
Voor contact:
Twan Kruis via e-mail: twankruis@hotmail.com
of Marian Am ng via Tel.: 06-52006111
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NAMENDS DE KLEDINGCOMMISSIE 

Ook wij schrijven graag een stukje voor de prachge 
nieuwsbrief die telkens met zorg wordt samengesteld.

LLaten we eerst terugblikken op het schuersfeest van 
2022: plotseling hadden we een jeugdkoningin in plaats 
van een jeugdkoning. Zo kan het gaan wanneer dames 
ook deelnemen aan het schieten. Een mooie 
ggelegenheid om een nieuwe sjerp te laten maken. De 
sjerp wordt ingewijd jdens de schuersdag van 2023. 
Vanaf dat moment zal Mila, onze eerste jeugdkoningin, 
de nieuwe sjerp dragen tot aan het schuersfeest van 
2023.

Als kledingcommissie zijn we ook betrokken bij de 
kledinkledingace die twee keer per jaar plaatsvindt: in april 
en in oktober. De laatste jd verspreiden we flyers, wat 
hee geleid tot een aanzienlijke toename in de 
hoeveelheid kleding die we hebben opgehaald. Onze 
dank gaat uit naar iedereen die hieraan hee 
bijgedragen. Voor het flyeren in Didam zijn we nog op 
zoek naar mensen die ons willen helpen.

OnsOns ledenaantal blij groeien, wat fantassch is! Dit 
betekent echter ook dat we regelmag nieuwe hesjes 
moeten laten maken. Binnenkort starten we met een 
terugroepace, waarbij iedereen die twee jaar of langer 
niet hee deelgenomen, wordt gevraagd zijn of haar 
hesje in te leveren. Natuurlijk begrijpen we dat er aljd 
omstandigheden kunnen zijn waardoor deelname niet 
momogelijk is. Dus, als je een hesje in de kast hebt hangen 
dat je niet meer draagt, lever het dan alsjeblie zo snel 
mogelijk in, zodat het weer beschikbaar is voor iemand 
anders.

Namens de kledingcommissie,
Jan Gieling en Ingrid Hageman

Voor de onderstaande producten of vragen 
over kleding kunt u terecht bij Ingrid Hageman 
of mailen naar kleding@stantonius.nl

Dasspeld:          € 4,00

Kleine vlag:         € 17,50

Grote vlag:         € 50,00

Polo shirt:          € 30,00

St. Antonius Shop
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NAMENS DE TAPCOMMISSIE 

Het is alweer herfst als we even terugblikken op ons 
Schuersfeest in juli 2023. De opbouw van de feesent 
ging dit jaar supersnel. Op donderdagavond hadden we 
de tennrichng al redelijk op orde, dankzij de hulp van 
de vele vrijwilligers. Nogmaals bedankt voor jullie hulp.

OpOp verzoek van de leden hadden we de tent op ons 
schuersterrein anders ingericht dan het jaar ervoor. 
De bar werd verplaatst van voor naar achteren, waar-
door er een mooie open voorkant met een open 
feeserrein ontstond. Tijdens de wedstrijden op maan-
dagochtend stonden veel mensen buiten. Het weer was 
mooi en de wedstrijden waren goed te volgen. We 
hebbenhebben veel complimenten ontvangen over de 
aangepaste inrichng.

Enkele dames van vriendengroep Porresprong hadden 
voor de eerste keer een seniorenbijeenkomst 
georganiseerd. Voor een kleine bijdrage konden zowel 
leden als niet-leden zich aanmelden. Er werd gezorgd 
voor een hapje, drankje en zelfs vervoer. Deze 
bijeenkomst is zeer goed ontvangen en zal zeker in 2024 
weer plaatsvinden. Verder was het weer een zeer gezel-
lig schuersfeest, mede dankzij de muziek van onze 
huisband Kaliber.

Helaas zien we wel dat na de coronaperiode alles aan-
zienlijk duurder is geworden, zoals de huur van de tent, 
de feestmuziek en de drankhandel. We zullen de 
komende periode bekijken hoe we kosten kunnen be-
sparen, maar de verhogingen mogen niet ten koste 
gaan van ons gezellige schuersfeest. We gaan vanzelf-
sprekend in gesprek met verschillende parjen om te 
bespreken waar mogelijk besparingen te realiseren zijn.

Mochten leden aanbevelingen of suggeses hebben 
over hoe we kosten kunnen besparen, dan horen we 
deze graag. We zijn als tapcommissie al begonnen met 
de voorbereidingen en reserveringen voor de schuers-
dag en het schuersfeest van 2024.

Harry Peters, Hoofd tapcommissie
Koninklijke R.K. Schuerij St. Antonius Nieuw-Dijk

NAMENS DE KANONNIERS 

Het jaar loopt alweer bijna ten einde. Ook wij zijn weer 
acef geweest om onze prachge schuerij te onders-
teunen jdens de kringdag, het schuersfeest en de 
federaeve schuersdag. Het was dit jaar een seizoen 
van komen en gaan.

ZZoals jullie allemaal weten, is Jan Driessen (bijgenaamd 
'de Knots') gestopt als kanonnier. Jan hee maar liefst 
30 jaar met veel plezier als kanonnier gediend bij onze 
schuerij, aljd paraat en toegewijd. Tijdens de schut-
tersdag op 7 januari hee Jan afscheid genomen van 
zijn funce. Vanwege zijn grote verdiensten van de afge-
lopen jaren is hij benoemd tot erelid jdens deze schut-
ttersdag. Deze eer hee hij echt verdiend en hij is hier 
enorm trots op.

Met het vertrek van Jan ontstond er een wisseling van 
de wacht. Ronnie Derksen werd jdens de kringdag in 
Nieuw-Wehl geïnstalleerd als de nieuwe kanonnier. 
Voor Ronnie was dit een zeer vereerde posie, omdat 
hij 36 jaar geleden al had gesolliciteerd voor deze func-
e en dit nog steeds op zijn verlanglijstje stond.

Langs deze weg willen we Jan bedanken voor de pret-
ge en zeker gezellige samenwerking van de afgelopen 
jaren en wensen we Ronnie veel succes in zijn nieuwe 
rol.

Met vriendelijke groeten,

De kanonniers van de Koninklijke R.K. Schuerij 
St. Antonius Nieuw-Dijk
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NAMENS DE BIELEMANNEN

Beste lezers van deze nieuwsbrief,

Hierbij een stukje van de Bielemannen. Het jaar 2023 
begon op 7 januari met de schuersdag, waarbij de 3 
bielemannen aanwezig waren voor de rondgang door 
Nieuwdijk en bij de feestavond.

WWe hebben aan de volgende acviteiten deelgenomen:

6 maart 2023: Funconarisoverleg op een nieuwe 
locae bij De Viersprong van Hans en Maarten.

7 april 2023: Voorjaarsvergadering.

2323 april 2023: Kringdag in Nieuw-Wehl, waar Stan Hage-
man de derde prijs hee ontvangen bij de bieleman-
wedstrijden. Ook hee Stan hier de Kring Kanjer Trofee 
ontvangen.

9 juli 2023: Jaarvergadering waar Frank en Jos aanwezig 
waren om ook hier de agenda voor het jaarlijkse schut-
tersfeest te ontvangen.

14 juli 2023: Frank en Jos hebben zoals aljd een 
stammetje doorgehakt bij Meulevelden voor de open-
ing van het schuersweekend in Didam.

Zondag 16 juli 2023: 's Ochtends de rondgang door 
Nieuw-Dijk, gevolgd door een kerkdienst en 's middags 
het ophalen van de Koningsparen voor een 
gezamenlijke aubade in Didam. Frank hee zondag-
nacht als chauffeur met De Reveille Ploeg de hele nacht 
rondgetoerd.

17 juli 2023: Bezoek aan buurtschap Porredarp, waar 
we zoals aljd weer goed werden ontvangen.

3 september 2023: Bezoek aan schuerij Willem Tell 
Silvolde. Ondanks dat we het rusg aan hebben gedaan, 
hee Frank de tweede prijs behaald. Toppie Frank!

8 oktober 2023: Wij waren met onze 3 bielemannen 
aanwezig in de Markthal bij het Gelders 
Bielemantreffen. Schuerij Wilhelmina Didam 
oorganiseerde dit evenement. Ook dit was prima 
geregeld. Stan had hier in de eerste ronde de snelste 
jd, namelijk 24 seconden. In het verdere verloop van 
de wedstrijd hee Stan een zesde plaats behaald. 
Toppie Stan!

OokOok willen de bielemannen de jeugd bij de schuerij 
betrekken en hebben plaats voor 2 jeugdbielemannen 
met een leeijd vanaf ongeveer 10 jaar.

Groet van De Bielemannen: Frank, Stan, Jos.
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VAN UW LANDJUWEEL KONING

Eindelijk weer gewoon als vendelier tussen 
NieuNieuw-Dijkse schuers, maar buiten onze schuerij zijn 
er veel federaeve acviteiten gaande. Meerdere kring-
dagen in de regio, indoor vendelen, bielemantreffen en 
marketentsterstreffen, alles vrijblijvend natuurlijk, maar 
het warme federaeve bad waar we in terecht zijn ge-
komen, maakt het aantreden tot een genoegen.

We hebben twee nieuwe koningen, Arjan en Vincent, 
twee nieuwe koningsparen die een posieve bijdrage 
willen leveren in hun nieuwe funce en dit ook naar 
buiten toe willen uitdragen. Iets waar we als schuerij 
trots op kunnen zijn.

OokOok is er een nieuwe federaeve koning, Jeffrey. Hoe 
mooi kan het zijn: een koning met een Nieuw-Dijkse 
koningin, Elise Boerstal, dochter van William. Een ambi-
euze schutster, zoals we hebben kunnen zien jdens 
de recent gehouden schietwedstrijden. Misschien wel 
de eerste toekomsge Nieuw-Dijkse schuerskoningin, 
wie weet.

Twee gebeurtenissen wil ik in het bijzonder met jullie 
delen waar we naartoe zijn geweest: de Kringdag Rijk 
van Nijmegen/de Betuwe, waar we werden ontvangen 
door schuerij Gijsbrecht van Amstel in de ridderzaal 
van Kasteel Doornenburg. Hun eigen schuersgebouw 
was een prachge omgeving om ons schuersfeest te 
vieren.

Als Gelders federaef landjuweel-koningspaar hebben 
we bij Brenda en Wim aangegeven open te staan voor 
alles wat er op schuersgebied gebeurt en mee te 
willen maken. Onze wens werd al snel ingewilligd: we 
werden uitgenodigd om mee te gaan naar het Oud Lim-
burgse Schuerfeest, dit jaar gehouden in Born, bij 
Geleen. Een groots evenement waar 135 schuerijen 
uituit heel Limburg en omstreken samenkomen om te strij-
den om de hoogste eer in verschillende categorieën. 
Een schuersfeest zo anders dan we hier gewend zijn, 
maar geweldig om mee te maken.

Met vriendelijke schuersgroet,

Menzina en Berrie Aalberts

VAN UW JEUGDKONINGIN

Mijn jaar als jeugdkoningin was werkelijk geweldig. Kort 
na het schuersfeest stond het Europees 
Schuerstreffen in Deinze op de planning, waar ik als 
jeugdkoningin naartoe mocht gaan. Dit was een 
bijbijzondere ervaring en ik heb echt een fantassch 
weekend gehad. Ik heb veel leuke mensen ontmoet en 
het was een weekend vol feest waar ik geen moment 
van had willen missen.

SchuSchuersfeest 2023 zal voor mij een jaar zijn om nooit 
te vergeten. Met de groepen Orgineel en de Diekse 
Deurdouwers hebben we opnieuw een geweldige boog 
neergezet. Op zondag vierden we ook de nae boog 
omdat we alweer 5 jaar bestonden. In de tent was het 
weer één groot feest. Ondanks dat ik op maandag na de 
tent bijna niet meer op mijn benen kon staan door het 
gebgebrek aan slaap (dankzij de reveille), heb ik enorm 
genoten. En wie weet, misschien mag ik dit in de toe-
komst nog eens meemaken!

Uw Jeugdkoningin Mila Könning
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VAN UW SCHUTTERSKONING

In het jaar 2022 ben ik na een spannende strijd koning 
geworden van de mooie Koninklijke Schuerij 
St. Antonius. Dit heb ik 10 jaar geleden al eens 
meegemaakt, maar dit blij een hele bijzondere 
eervaring. Met Noortje als mijn koningin en Mike, Leonie 
en Mila hebben we een schuersdag gehad en een 
gezellige kringdag in Nieuw-Wehl. Daar hebben Mike en 
ik nog deelgenomen aan de wedstrijden, maar helaas 
zonder resultaat. 

DitDit jaar hee onze vriendengroep een boog bij ons voor 
het huis gebouwd. Het was mooi om de hele Schuerij 
bij ons thuis te hebben en daarna te vertrekken naar 
Didam voor het gezamenlijke defilé. Ook het nachtelijke 
uitstapje met de reveille was enorm gezellig. 

VVerder hebben we genoten van het schuersfeest en 
wensen we de nieuwe koningsparen een leuk schuers-
jaar toe. 

Namens uw Schuerskoningspaar
Leon Smink en Noortje Gieling

VAN UW RUITERKONING
De Borrelfeesten

Afgelopen jaar mocht ik trots samen met mijn gezin de 
ruiterkoning zijn van de jaarlijkse borrelfeesten. Zo 
kunnen we dat in Nieuw-Dijk het best noemen, want de 
rode draad jdens die dagen zijn de borrels. Woensdag 
tent opzeen. Borreltje koning? Donderdag groen 
hangen. Borreltje koning? Vrijdag even langs de 
ggroepen. Borreltje koning? Zaterdags vloeien wederom 
de borrels rijkelijk terwijl de boejes/bunkers kids zich 
vermaken op de springkussens. 's Avonds gaat het dan 
eindelijk officieel beginnen. Yes, een avond zonder 
borrels dacht ik. Tot 22:55. Er gaan plotseling een aantal 

armen de lucht in. Nee, niet vanwege het dansen. De 
tradionele borrel stond weer ijskoud klaar om te 
proosten met het bestuur en wat lie ebbers. Heerlijk! 
Nog 2 avonden dacht ik nog.

Zondags, nadat we weggeblazen zijn bij het orgel, 
ttrokken we naar Didam. Misschien wel het mooiste 
moment van het jaar, tot op het bordes. Eenmaal 
plaatsgenomen wilde iemand van de organisae ons 
wat te drinken aanbieden. Ja, lekker. Hmm, een 
borreltje dacht ik. Daar had ik wel weer zin in. Het werd 
helaas een warm blikje fris. Zo zie je maar, buiten de 
Diekse grenzen gelden andere ween.

MisschienMisschien maar goed ook, want het nachtelijke Reveille 
moest nog komen. Met veel... We hebben ons kapot 
gelachen en zo zie je maar weer dat binnen de Diekse 
grenzen andere ween gelden. Het weer licht zien 
worden onder het genot van een borrel is ook weer 
eens wat anders. Eenmaal bij de tent begonnen de 
wwedstrijden en na een paar rondes mocht ik, zat maar 
voldaan, mijn sjerp en ke ng overdragen aan de 
nieuwe Ruiter Koning Vincent Vierwind. Het was een 
jaar om nooit te vergeten. Dat kon alleen maar zo zijn 
met een geweldige koningin aan mijn zijde.

Namens uw Ruiterkoningspaar
Mike Gieling en Leonie Tiemesssen
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